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Transferregeling niet-professionele sportbeoefenaar
–  Clubreglementen

Twee voetbalclubs aangesloten bij de Ko n i n k l i j k e
Belgische Voetbalbond (KBVB) lopen het risico
bij de bond te worden geschrapt wegens het niet
betalen van de licenties voor spelers getransfereerd
van Waalse clubs.

De beide clubs beroepen zich op de vrijheidsrege-
ling die vervat zit in artikel 3 van het decreet tot
vaststelling van het statuut van de niet-professione-
le sportbeoefenaar van 24 juli 1996, waarbij interne
reglementen van sportfederaties over de voorwaar-
den en de wijze van aansluiting niet in strijd mogen
zijn met deze vrijheidsregeling.

1. Werd  –  in uitvoering van het decreet niet-pro-
fessionele sportbeoefenaar  –  nagegaan of alle
sportfederaties hun interne reglementen heb-
ben aangepast aan de bepalingen van artikel 3,
paragraaf 3 van het decreet ?

Zo ja, welke federaties zijn tot op heden nog
niet in orde met deze aanpassing ?

2. Is het hierboven geschetste conflict tussen voet-
balclubs en de KBVB de minister bekend ?

Zijn er reeds geschillen van dezelfde aard bin-
nen de voetbalbond gerezen ? Zo ja, wie werd
in het gelijk gesteld ? 

Antwoord

1. In het kader van de uitvoering van het decreet
op de niet-professionele sportbeoefenaar van 24
juli 1996 ontvangen ikzelf en het Bloso geregeld
vragen van sportfederaties, sportclubs en sport-
beoefenaars inzake de toepassing van dit
decreet.Aan de hand van deze vragen en klach-
ten wordt systematisch nagegaan of de regle-
menten en statuten van de betrokken federaties
conform artikel 3 § 3 van het decreet zijn.

Heel wat vragen en klachten worden geuit naar
aanleiding van de niet correcte toepassing door
de federaties van artikel 3 § 2 van het decreet,
waarbij iedere betaling van vergoedingen naar
aanleiding van overgangen van spelers, v e r b o-
den is. Een aantal statuten en reglementen van
federaties zijn op dat vlak in strijd met artikel 3

§ 3 van het decreet. Na gesprekken tussen deze
federaties en het Bloso, en na deze federaties
persoonlijk te hebben ingelicht omtrent deze
overtreding, heb ik vernomen dat zij hun statu-
ten in de zin van het decreet zullen aanpassen.
Het gaat meer bepaald over de Vlaamse A t l e-
tiek Liga en de Vlaamse Volleybalbond.

2. De geschillen die rijzen naar aanleiding van de
overgang van spelers van Waalse clubs naar
Vlaamse clubs zijn mij bekend. Ik kan op dat
vlak enkel herhalen dat aan de V l a a m s e
decreetgever niet kan worden verweten dat de
huidige rechtspraak wat transfervergoedingen
in Vlaanderen betreft, werd omgezet in een
decreet.

Ik verwijs, voor deze materie, naar een uit-
spraak van de Belgische A r b i t r a g e c o m m i s s i e
voor de Sport in het kader van het handbal,
waarbij duidelijk werd gesteld dat de V l a a m s e
clubs rekening dienen te houden met de bepa-
lingen van het Vlaamse decreet van 24 juli 1996.
Het is duidelijk dat de decreetgever elke ver-
goeding ter gelegenheid van een aansluiting
heeft willen verbieden.

Het is daarbij niet relevant of het een aanslui-
ting betreft van een speler komende van een
andere liga of een andere federatie. Alleen door
elke vergoeding te verbieden bij de aansluiting
op Vlaams grondgebied wordt een daadwerke-
lijke vrijheid gegarandeerd van de niet-betaalde
sportbeoefenaar die wil aansluiten bij  een
Vlaamse club.

Het is dan ook de taak van de overkoepelende
bond (in casu de KBVB) om met betrekking tot
de transfers van spelers uit clubs van het andere
landsgedeelte naar Vlaamse clubs, de statuten
aan te passen aan de gebiedende bepalingen
van het decreet van 24 juli 1996.

Specifieke geschillen binnen de voetbalbond
zijn mij niet bekend.


